
Vevče in Zg. Kašelj — dve KS?
Krajevna skupnost Vevče—Zg. Kašelj se je v zadnjih nekaj letih zelo spre-

menila. Zraslo je precejšnje število družinskih hiš, na njenem območju živi že
3863 prebivalcev. Zaradi prostorskc razsežnosti in dokaj \isokega števila pre-
bivalcev so tako pri sestavi skupščine in sveta KS kakor pri oblikovanju po-
družničnih odborov KK SZDL v Vevčah in v Zg. Kašlju upoštevali terito-
rialno načelo. Ko sno se v prijelnih proslorih KS pogovarjali s predstavnikom
sveta KS Ladom Kocjančičem, predsednikom KK SZDL Jožetom Medenom
in tajnico Polonco Usenikovo, je beseda najprej stekla prav o preobrazbi KS.

V okviru akcije »91 KS« sle ome-
nili, da načrtujete delitev sedanje KS
na dve manjši. So bila lo le razmišlja-
nja ali je že kaj storjenega?

— Prav na /adnji seji predsedstva
KK SZDL. v marcu je bilogovora tudi
o tem. Odločili smo se za pripravo
prikaza dobrih in morebitnih slabih
strani delitve. Tu mislimo pred\sem
na družbenoekonomsko povezova-
nje bodočih KS, pa tudi na prostor-
sko določitev mejc med njimi. Sode-
lovanje pa bo Se vedno ostalo. saj
bomo tudi v bodoče imeli npr.
skupnoSportnoin kulturnoživljenjc,
VVZ in še kaj drugega. Razprava o
preobrazbi naSe KS bo potekala do
spomladi leta I9S2. ko bodo nove
volitvc.

In kaj pričakujete od uslanovitve
dveh KS?

— Predvsem ueinkovitejše reše-
vanje nekaterih perečih problemov.

več posluha za socialne razmere in
sodelovanje širšega kroga krajanov
pri samoupravljanju in pri akcijah. ki
jih organiziramo.

Na obnočju vaše KS je papirnica
Vevče. Kakšno je vaše sodelovanje z
iijo?

— Papirnica je pred neka j leti pri-
eela / večjo investicijo. Zato je ra-
zumljivo, da je bilo denarja za po-
trebe KS nekoliko manj. saj so ttidi
člani kolektiva imeli zelo nizke
osebne dohodke. Sodelovanje med
nami pa bcležimo \es ča^ in je še
vedno dobro. V vseh organih KS so
predstavniki sindikata iz papirnice.
Torej ni res, kar je pred časom pisalo
v nekem časopisu. da so naši odnosi
zaostreni. Skupaj se trudimo, da or-
ganiziramo razne kulturne in športne
prireditve. Sodelovanje med nami na
tcm področju je že tradicionalno. Da
pa sb proslave in razne druge priredi-
tve tako dobro obiskane, je tudi za-

sluga otrok iz VVZ Vevče.
Pohvalili ste se z dobrim delova-

njem društva in organizacij. Katera
,3 ta društva in kaj dclajo?

Šport je pri nas tradicionalen. Zelo
raz\ito je bilo plavanje, rokomet,
hokej in nogomet. Zadnja leta pa
ugotavljamo, da zatnira delo ŠD Sla-
vije, v katerem so povezani športni
klubi naše KS. Zato smo ustanovili
komisijo za telesnokulturno dejav-
nost.
Seveda se tudi naša KS približuje ak-
cijam v okviru mednarodnega leta
otroka. Na Vevčah bomo ob Ljub-
Ijanici — kot nadaljevanje športnega
parka Slavije — na K).O(H) kv.̂ m
/eradili, oziroma uredili »gozdiček
ob Sportnem objektu«, kot je naslov
projekta. To bi naj bil večnamenski
prostor, namenjen vsem krajanom,
njegova ureditev pa bi veljala
S(H).()0() dinarjev. Finančna sredstva
bodo prispevali SIS za otroško var-
stvo, Papirnica Ve\če, VVZ Vevče in
naša KS.

Bi za konec našega pogovora
merda povedali še kaj, kar bi zani-
malo krajane?

Morda le še to. da bomo tudi na
Vevčah in v Zg. Kašlju kmalu imeli
ulice in nove hišnc številke.
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